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Alle aanpassingen meenemende kom ik op bijgevoegde versie die ik voor ga leggen aan [EEL

opmerkingen en €én versie is schoon.

Een versie bevat de

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

070 EEE oc ERR 5.1.2e

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |[CEEL
Postbus 20350 2500E) | Den Haag

van:INCE IEEE minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 11:34

Aan; ) SEE @rminvws.nt;IE) IEE viv. IESE.
@minvws.nl>

cc: ) @minvws.nl>; . @minvws.nl>; )
As

i

.nl>; )< @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag 629 CZ deel

=:
lk heb de tekst iets |etterlijker uit het opschalingsplan gehaald (blz 40)
In het opschalingsplan wordt er nog uitgegaan van 3834 beschikbare fte IC-verpleegkundigen (data uit 2018).
Kunnen jullie het huidige aantal meenemen in de tekst?

Van:EEJEN eninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 11:16

Ei%s SEEMe minvws n>;IEEEEXER© invws.ni>
REY. 5.1.2e @ minvws.nl>

minvws.n!>;[CRES)EXES© minvws.ni;IEEE)5.1.2e
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JER© minvws.o-;IEEE)EEE© ninvws.-;IEE) BEE ninvws.n >

Onderwerp: vraag 629 CZ deel

Ik heb begrotingsvraag 629 inmiddels voorgelegd aan FEZ (IEEE =n

[CE
Hun vragen en

opmerkingen gaan over het CZ deel van het antwoord (zie ook mail hieronder). Kunnen jullie er nog een keer naar kijken? Graag
z.s.m. reactie, want dan kan het antwoord vandaag nog mee.

t,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

o7dIERESN csBERET
Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |
Postbus 20350 | 2500E] | Den Haag

Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 11:00

Aan: @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag 629

Hierbij nog wat opmerkingen en suggesties.

Op zich is het een feitelijke vraag met een feitelijke antwoord. Gevoelig punt is dat de (flexibele) opschaling tot 1700 IC-bedden

niet mogelijk blijkt en ook de (vaste) opschaling tot 1350 IC-bedden erg lastig is. Voor opschaling tot 1700 is LNAZ gevraagd
alternatieven uit te werken.

Dat hoeft allemaal niet in het antwoord, maar is wel reden om CZ vanuit die optiek nog even naar het antwoord te laten kijken.

Groeten van

Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 10:15

Aan:

cc:

Onderwerp: FW: vraag 629

minvws.nl>

@minvws.nl>

Hoi [EARL

Heb jij hier gedachten bij?
Groet

Van:HEEEE eminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 10:01

Aan:IEE<BEEEDM© invws n>



Onderwerp: RE: vraag 629

Zie bijgevoegd mijn opmerkingen. Ben je wel akkoord met de tekst of wil je meer uitleg?

Met

aei.
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |
Postbus 20350 | 2500EJ | Den Haag

van:[EENBEEives o>
Verzonden: maandag 4 oktober 2021 22:16

aan:IEE)BED© minvws.ni>
Onderwerp: RE: vraag 629

Zie mijn vragen in de bijlage. Klopt het dat je niet vrolijk wordt van het antwoord?

Verzonden: maandag 4 oktober 2021 14:32

Aan:[EET<BESED© invws.ni>
Onderwerp: vraag 629

Bijgevoegd het antwoord op vraag 629, graag jouw akkoord/opmerkingen [JRE Svan CZ heeft meegelezen.

<

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién
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